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محسنگروسی
کارشناس فوتبال 

نبی ا... باقری ها بازیکن سابق پرسپولیس 
در خصوص شرایط شاگردان گل محمدی 

صحبت کرد.
  درباره عملکرد پرقدرت پرسپولیس 

در فصل نقل و انتقالات چه نظری دارید؟
نمی توان گفت پرسپولیس در نقل وانتقالات 
پر قدرت بوده، زیرا بیشتر باشگاه ها در حال 
تبدیل شدن به باشگاه های مصرف کننده و 
نتیجه گرا با هزینه های بالا و غیرمنطقی هستند. 
ضمنا میانگین سنی تیم نباید بالا برود که 
این اتفاق افتاده و باید بازیکنان جوان تر و با 
انگیزه تری جذب می شدند. بازیکنان جذب 
شده ستاره های خوب و باتجربه هستند، اما در 
فوتبال روز دنیا حرف اول را جوان ها می زنند، 
جوان هایی که انگیزه برای پیشرفت و برند شدن 
را دارند. این بازیکنان در طول فصل بیشتر 

می توانند به تیم کمک کنند. 
  آیا می توان پرسپولیس را مدعی 

قهرمانی دانست؟
پرسپولیس چه با جذب این نفرات چه بدون 
آنها نام بسیار بزرگی دارد و همواره مدعی 
قهرمانی است. هیچ چیزی روی کاغذ مشخص 
نمی شود و باید منتظر شروع بازی ها باشیم. 
شرایط فوتبال تغییر کرده و در حال حاضر به 
دوندگی، جسارت و سخت کوشی زیادی نیاز 
داریم زیرا تاکتیک های فوتبال بسیار پیشرفته 
شده و دوندگی در آنها حرف اول و آخر را 
می زند. یکی از دلایل مهم قهرمانی استقلال در 

فصل قبل استفاده از بازیکنان جوان بود. 
در  »سیدجلال«  حضور  درباره    

کادرفنی چه نظری دارید؟
بودن سیدجلال در کادرفنی می تواند 
کمک زیادی به پرسپولیس کند، او تجربیات 
گرانبهایی دارد. او سال ها در بین بازیکنان 
بوده و تا همین فصل پیش در کنار آنها بازی 
کرد و با صمیمیت و نزدیکی که با بازیکنان 
دارد می تواند بسیاری از مشکلات را حل کند. 
سیدجلال می تواند همانند دوران بازی روی 

نیمکت پرسپولیس هم موفق باشد. 

گفـــتوگـــو

  آمریکا ویزای  
ملی پوشان ایران را نداد 

ایسنا: کاپیتان تیم ملی کاراته از اقدام 
غیرورزشی آمریکا به دلیل صادرنکردن ویزا 
برای اعضای تیم های ملی کاراته ایران جهت 
حضور در بازی های جهانی انتقاد کرد. ذبیح ا... 
پورشیب اظهارکرد: با وجودی که تاکنون بارها 
در نقاط مختلف جهان بدون هیچ مشکلی به 
میدان رفته ایم و اعضای تیم از نفرات شاخص 
و عنوان دار کاراته جهان محسوب می شوند و 
کشورهای دیگر احترام زیادی را برای تیم 
ایران قائل هستند، متأسفانه آمریکا از صدور 
روادید برای تیم ایران برای حضور در این 
رویداد مهم جهانی خودداری کرد. آمریکا 
پیش از این نیز برای تیم های مختلف از جمله 
کشتی روادید سفر به این کشور را صادر 
نکرد که این موضوع نشان دهنده این است 
که آمریکایی ها مسائل سیاسی را در ورزش 
دخیل می کنند و به دنبال تلافی هستند. در 
شرایطی که کشورهای اروپایی برای اعضای 
تیم ایران بارها حتی ویزای بلندمدت صادر 
کرده اند، اقدام آمریکا در ندادن ویزا جای 
تاسف دارد. وی خاطرنشان کرد: فدراسیون 
کاراته همه تلاش خود را برای حل این مشکل 
به کار گرفت اما فدراسیون جهانی باید به 
میزبان فشار می آورد تا جلوی این اقدام 
آمریکا را بگیرد که متأسفانه این کار انجام 
نشد. قطعا میزبان مسابقات باید پاسخگوی 

این رفتار غیرورزشی خود باشد.  

خارجازمستطیلسبز

نبی ا... باقری ها: 
 پرسپولیس

  در نقل وانتقالات 
پرقدرت نبود

خبــــــر
 جلالی: 

 قوانین، درآمدزایی فوتبال 
را بستــه است 

مجید جلالی مربی و پیشکسوت فوتبال 
درباره ضعف ساختار مالی باشگاه ها و راه حل 
آن اظهارداشت: ابتدا باید سازوکاری تهیه 
شود که سود و زیان باشگاه ها مشخص و 
آخر فصل تراز مالی بررسی و مدیری که تراز 
منفی دارد، برکنار شود.  وی ادامه داد: چون 
ما برای حساب و کتاب مالی قانونی نداریم 
مدیری که ضرر بدهد عین خیالش نیست. 
در واقع قوانین، درآمدزایی فوتبال را بسته 
است. من همین خاطره را در یک باشگاه 
بزرگ دارم که موقع نقل وانتقال مدیر باشگاه 
به دلیل شرایط مالی نمی توانست بازیکنی را 
جذب کند اما از داخل همان باشگاه افرادی 
به وی گفتند باشگاه که بدهکار است شما این 
بازیکن را بگیرید، بدهی هم برای مدیر بعدی 
می ماند و او باید پرداخت کند و ما الان باید 
فقط به قهرمانی تیم  فکر کنیم. جلالی در ادامه 
اظهارداشت: تنها راه و ساز و کار نیز همین  
است، چون  جامعه ما یک جامعه آینده نگر 
بوده و با وجود ۳۶ هزار مدرسه فوتبال چرخه 
تولید بازیکن خوب نیز کم است. بنابراین برای 
بازیکن خوب پول های کلان خرج  می شود و 
تنها راه جلوگیری از این مورد همان تراز مالی 

است که باید انجام شود.

واکنش فدراسیون فوتبال به رئیس سابق 

سکــوت    »عزیزی خــــادم« شکست
آرمان ملی:  چند ماهی از عزل »شهاب الدین عزیزی خادم« 
از ریاست فدراسیون فوتبال می گذرد. در روزهای گذشته 
سکوت وی شکست و هیات رئیسه را به خیانت متهم کرد که 

البته پاسخ فدراسیون را به دنبال داشت! 
  نظر خادم 

»ورزش ۳« نوشت: رئیس سابق فدراسیون در صحبت های 
خود اعضای مجمع فدراسیون را به خیانت متهم کرد و تاکید 
کرد که هیچ خطایی از او سر نزده و عزل او غیرقانونی بوده 
است. او درباره اتهاماتی که به او وارد شده نیز توضیحاتی ارائه 
داد. صحبت های رئیس سابق فدراسیون فوتبال را در ادامه 
می خوانیم: »به اندازه کافی در رسانه ها و حتی رسانه ملی به خود 
من و فوتبال ملی ظلم شد. جا دارد از روسای اسبق فدراسیون 
فوتبال جناب آقای دکتر دادکان، جناب آقای مهندس عابدینی، 
جناب آقای کفاشیان، جناب مهندس داریوش مصطفوی و 
خانواده فوتبال جناب آقای محمد مایلی کهن، حسن آقا روشن، 
علی آقا پروین که محبت داشتند و صحبت کردند. تشکر کنم. 
اتفاقا فوتبال مال اینهاست؛ اجازه بدهید بیایند صحبت کنند. 
اینکه فضایی ایجاد شود و دیگران صحبت کنند باعث می شود 
تا اعتماد مردم به رسانه ملی کم شود. اجازه بدهید آنها هم 
بیایند و صحبت کنند. درباره مباحث و ابهامات من اولین بار 
است صحبت می کنم. البته در فضا های دیگر درباره ظلمی 
که به فوتبال ملی و مردم شد صحبت کردم. وقتی می گویید 
ابهام مساله بزرگی است. وقتی یک سازمان رسانه ای درست 
می کنند، تخریب می کنند و سپس هم می گویند کی بود 
کی بود من نبودم. وقتی یک خصم خانگی یک فوتبال را بر 
باد می دهد و هیچکس هم مسئولیت نمی پذیرد. وقتی از 
جا های مختلف یک یا دو کارشناس به فوتبال ورود می کنند و 
اعضایی که در فدراسیون فوتبال هستند با خیانت شان همراهی 
می کنند. معنی خیانت همین وضعیت موجود فوتبال است. 
خیانت، بازی کثیفی است. مساله ای وجود داشت که دخالت 
کردند و فضا را به سمتی بردند که امروز نه  شأن ملت بزرگ 
ایران نه  شأن کشور بزرگ مان است. متأسفانه این اتفاقات 
افتاد و کار بی سابقه ای را در دنیا رقم زدند. اگر با عزیزی خادم 
مشکل داشتند در همین یکسال گذشته همه اینها فدراسیون 
را یکی از بهترین فدراسیون ها می دانستند. قبل از ۲۸ بهمن ماه 
من به دبیرکل فدراسیون فوتبال آقای کامرانی فر گفتم این 
جلسه غیرقانونی است به دلیل اینکه مستندات لازم ضمیمه 
نیست. ایشان هم قبول کرد اما از من خواست شما به احترام 
اینها بیا. من هم وارد جلسه شدم و بعد هم آنها با گریه و زاری 
و فشار صحبت کوتاهی انجام شد. به هر صورت انسان است و 
گه گاهی از کاری که انجام می دهد و شرایط وجدانی که دارد 
پشیمان می شود و گه گاهی شرایطی است که کاری از دست 

آدم برنمی آید. به همین دلیل عزل من غیرقانونی بوده چون 
یک برگه A۴ نوشته اند که فلانی عزل. من نامه را نشان می دهم. 
تیم و فدراسیون فوتبالی که مقتدرانه به جام جهانی رفت... اگر 
با عزیزی خادم مشکل دارید در یکسال گذشته یک برگه کاغذ 
می نوشتید. شما که تا روز آخر هم به به و چه چه می کردید که 
این فدراسیون، بهترین فدراسیون دنیاست. چه اتفاقی رخ 
می دهد که یک شبه... در این عزل غیرقانونی و موقت که دست 
به این کار بی سابقه زدند، کار دیگری هم انجام دادند که به 
کمیته اخلاق فرستاند. اگر عزیزی خادم مشکل دارد مباحث 
من که مشخص است؛ یکبار در همین برنامه می گفتند ۴۰ 
مورد. گفتیم از زمان احمدشاه قاجار تا الان را هم که جمع کنی 
۳۰ مورد نمی شود. عزیزی خادم کجاست؟ عزیزی خادم دزد و 
فاسد نیست و کارش را درست انجام داده. اگر با عزیزی خادم 
مشکل دارید یک سازمان رسانه ای، یک جریان از مجلس 
و جاهای دیگر و هیات رئیسه فضایی را درست کردند که 
جایی که آرزوی ملت بود، محل خوشی یک ملت بود، یک اتفاق 
بی سابقه ای رخ داده بود... در هر جای دنیا سریع ترین صعود 
اتفاق می افتاد جزو تقویم اینها محسوب می شد.  کجای دنیا با 
رئیس فدراسیون فوتبالش اینطور برخورد می کند؟ اگر من دزد 
هستم، محاکمه کنید. مجمع تصمیم نگرفته و آنها باید اجازه 
می دادند من از خودم دفاع کنم. فضا را امنیتی کردند. یکی از 
تنها جای که در کشور بهترین عملکرد را داشت، فدراسیون 
فوتبال بود. چرا راجع به مقصران مشهد صحبت نمی کنید 

به رغم دستور رئیس جمهور... «

  پاسخ فدراسیون 
احسان اصولی برای پاسخگویی ادعاهای عزیزی خادم 
حاضر شد و اعلام کرد تمام صحبت های عزیزی خادم 
کذب است و هیچکس اعضا را برای عزل رئیس فدراسیون 
تحت فشار قرار نداده است. اصولی در خصوص عزل ایشان 
گفت:  در یک برگه A۴ که نگفتیم عزل شدید. به استناد 
بند اساسنامه در کارتابل فدراسیون درخواستی ثبت شد، 
مستندات پاکت شد و به فدراسیون تحویل داده شد. در 
جلسه ای که تقریبا ۹ ساعت زمان برد، موضوع مورد بحث و 
بررسی قرار گرفت و موضوع در چند صفحه صورتجلسه شد 
و عزل موقت ایشان در آن صورتجلسه اتفاق افتاد. بعداز آن 
کمیته اخلاق با حضور ۷ حقوقدان برجسته کشور موضوع 
را مورد بررسی قرار دادند و رأی صادر شد. اولا ایشان در 
دفاع حضور پیدا کردند؛ اگر معتقد بودند که تحت فشار و 
غیرقانونی است وقتی شما دفاع می کنی یعنی پذیرفتی و 
چارچوبی است که اتفاقا در زمان خود شما هم بوده و کار 
می کردی. در همان چارچوب خودشان و وکیل شان دفاع 
می کنند . پس از آن به این رأی در کمیته استیناف اعتراض 
می کنند و در کمیته استیناف هم همین موضوع به شکل 
مفصل در جلسات متعدد و با حضور ۷ حقوقدان برجسته 
مورد بررسی قرار می گیرد و در نهایت هم در خود رأی 
استیناف استنادات و بند ها گفته شده است. اینکه ما رأی را 
منتشر نمی کنیم عرف و قواعد و ضوابطی دارد و در جهت حق 

ایشان ما رعایت می کنیم و منتشر نمی کنیم. 

نگرانی استقلالی ها در نقل وانتقالات 

کارشناس داوری درباره مشکلات داوری اظهارکرد: برای 
پایان هر سال همیشه یکسری حرف تکراری باید بزنم که 
این اصلا خوب نیست زیرا نشان می دهد که پیشرفتی در 
داوری وجود نداشته و همان مشکلات سال های قبل، امسال 
هم ادامه دارد. انگار نه انگار که فدراسیون یا کمیته داورانی 
تغییر کرده است و جنس مشکلاتی که سال های قبل وجود 
داشت، هنوز هم هست. نوید مظفری ادامه داد: نمی دانم چرا 
در راس کار، مدام دست به تغییر می زنند. مگر مشکلی حل 

می شود؟ مثلا الان دوره ریاست اصفهانیان با افشاریان در 
کمیته داوران چه فرقی داشت؟ اتفاقات یک نوع است و فقط 
یکسری برای اختیار قدرت می آیند و می روند. در دوره های 
قبلی مشکلات همیشه بین کمیته داوران و دپارتمان وجود 
داشت و در دوره افشاریان هم این اتفاق افتاد. اوضاع فرقی 
نکرده و فکر هم نمی کنم فرقی کند. فقط فشار روی داوران 
افزایش پیدا کرده است. من از داوران دفاع نمی کنم. این 
پیشکسوت داوری افزود: رئیس کمیته داوران، چه اکنون 

که افشاریان است و چه قبلا که اشخاص دیگر بوده اند، کاری 
برای داوری انجام نداده اند. آنها فقط یاد گرفته اند یک کلاس 
در ابتدای فصل و یک کلاس هم در نیم فصل بگذارند. تعداد 
داوران هم طوری است که بهترین داور لیگ امسال ۱۰ بازی 
سوت زده است؛ یعنی هر ۳ بازی، یک سوت. این آمار برای 
کشورهای مطرح اروپایی که بالاترین سطح فوتبال در آنها 
برگزار می شود، حداقل ۲۰ بازی است. دلیل این هم افزایش 
تعداد داوران به خاطر باقی ماندن در قدرت است. آنها مجبورند 
برای اینکه در راس کار بمانند، مدام به هیات های استان 
امتیاز بدهند و داور دعوت کنند. همین کارها سبب شده که 
تا هم در سطح های پایین تر شاهد اتفاقات ناسالم باشیم و هم 

در لیگ برتر شاهد قضاوت های ضعیف باشیم. 

نوید مظفری: 

اوضاع داوری فرقی نکرده و نمی کند! 

رسول کربکندی: 

 کاری که فدراسیون نکرد »سپاهان« انجام داد
کارشناس فوتبال کشورمان گفت: محمدرضا ساکت با حرکت 
رو به جلویی که کرد وظیفه اش را در قبال باشگاه و هواداران 

انجام داد. 
  معرفی کادرفنی 

رسول کربکندی در مورد معرفی کادرفنی سپاهان با حضور 
۳ مربی پرتغالی در کنار ژوزه.مورایس که همگی دارای کارنامه 
قابل توجهی هستند، اظهارداشت: این واقعیت را باید بپذیریم 
که مربیان خارجی از نظر دانش و به روزبودن از مربیان داخلی 
جلوتر هستند. رزومه سرمربی سپاهان هم خوب است اما اینکه 
آنها چقدر بتوانند مشکلات را برطرف کنند و چقدر می توانند 
در زمان کمتری فوتبال، بازیکنان و فرهنگ ما را بشناسند، در 

کار مشخص می شود. کارشناس فوتبال در مورد اینکه 
و دستیاران »مورایس« همگی مربیان رزومه دار 

باتجربه ای هستند، بیان داشت: سپاهان یکی 
از حرفه ای ترین باشگاه های کشور است. 

تنها باشگاهی است که هیچ مشکلی مالی با 
بازیکنانش ندارد. به هرحال تیمی که می خواهد 

بزرگی کند و به جایگاه مورد نظرش برسد باید تدارک 
لازم را ببیند.

  محرم نویدکیا
وی با اشاره به جدایی محرم نویدکیا افزود: به دلیل اینکه نتایج 
موردنظر را در سه تورنمنت نگرفت این همکاری به پایان رسید. 
نمی دانم دلیلش چه بود اما نباید مهره هایمان را اینطور بسوزانیم. 

محرم نویدکیا نباید بسوزد. او رفتارهای حرفه ای 
داشت. 

  مدیر باشگاه 
این کارشناس فوتبال در مورد اینکه 
نویدکیا با وجود کم تجربگی نشان داد 
می تواند حرف های خوبی در بعد فنی 
داشته باشد، ادامه داد: مدیریت باشگاه های 
ما تغییرات زیادی دارند اما محمدرضا 
ساکت قبلا در سپاهان عناوین خوبی کسب 

و امکانات خوبی هم فراهم کرده 
بعداز حضورش در  بود. 

فدراسیون و تیم ملی 
تجربه  هم 

لازم 

را به دست آورد. وی افزود: او مدیر کاربلدی است. امکاناتی را هم که 
لازم دارد در اختیارش قرار گرفته است. ساکت تجربه لازم را دارد و 
از طرفی دغدغه مالی و امکاناتی هم ندارد. به همین خاطر مسیری 
که ایجاد شده می تواند منتهی به موفقیت شود. کربکندی در مورد 
اینکه پس از معرفی کادرفنی جدید سپاهان، این تیم و مدیریتش 
با شرایط فعلی تیم ملی مقایسه می شود و برخی معتقدند این 
اتفاق نشان داد می توان مربیان خوب و رزومه دار را هم به فوتبال 
کشورمان آورد، اضافه کرد: یکی از مشکلات ما در فدراسیون یا 
باشگاه ها، نوع بستن قراردادهاست. مربی می آوریم و او را استاد و 
همه کاره خودمان می کنیم. در حالیکه پول را می دهیم. این 
به دلیل ضعف در بستن قراردادهاست. اگر شیطنتی در 
بستن قرارداد نباشد، با توجه به وکلای قوی که آنها 
دارند خیلی مهم است قراردادی با چارچوب حرفه ای 
بسته شود. وی افزود: این کار را باشگاه سپاهان کرد اما 
فدراسیون فوتبال نکرد. فقط »کی روش« از پس این 
شرایط فوتبال و فدراسیون ما برمی آمد. او ایستادگی 
کرد و با گردن کلفتی هرآنچه برای تیم می خواست 
از زمین تا هواپیمای اختصاصی را گرفت اما 
بازهم قراردادی که با او بسته شد خوب 
نبود. بعداز او با آمدن ویلموتس 
همه چیز زیرسوال رفت. پول 
هنگفتی هم از این ممکلت 
دور ریختیم. اشکالات ما 

این مسائل است.

 عملکرد نقل وانتقالاتی استقلال در این فصل جای تعجب 
داشته است، هواداران سال ها عذاب کشیده اند و امسال هم نگران 
هستند و حق دارند، زیرا اطلاع رسانی در خصوص شرایط بازار 
تابستانی بسیار کم بوده است. هنوز هم چیز زیادی مشخص 
نیست و شایعات زیادی پیرامون تیم وجود دارد، آجورلو مدیری 
باتجربه است و باید شرایطی مهیا کند تا هواداران بیشتر در 
جریان فعالیت های باشگاه قرار بگیرند. تیم قهرمان باید تقویت 
شود، بازیکنان خوبی جذب شده اند و اگر یکی دو مهره باتجربه 
هم به تیم اضافه شود می توانیم حتی عملکردی بهتر از پارسال 
به ثبت برسانیم. درباره خریدهای پرسپولیس در این فصل باید 
بگویم همه چیز در جریان مسابقات معلوم خواهد شد و باید دید 
آیا بازیکنان پرسپولیس می توانند در شرایط خوبی قرار بگیرند 
یا مربی می تواند از آنها به خوبی استفاده کند؟ پارسال بسیاری از 
کارشناسان و هواداران می گفتند چرا استقلال اینگونه یارگیری 
کرد، اما همان بازیکنان جوان و ناشناس با رکوردشکنی  تیم 
را به قهرمانی رساندند. در مسیر قهرمانی فاکتورهای زیادی 
تاثیر گذار هستند و از حالا نمی توان گفت چه تیمی بهتر عمل 
کرده و شانس بالاتری برای قهرمانی دارد. ساپینتو از کسب ۴ جام 
با استقلال صحبت کرده بود. نمی دانم ساپینتو بر چه اساسی این 
حرف را زده است؟ این سخن از یکطرف می تواند اعتمادبه نفس 
بازیکنان را بالا برده و به آنها انرژی بدهد، اما از طرفی او کمی تند 
رفته است. او باید بیاید و ببینیم شرایط به چه شکل است و با چه 
تاکتیک و شیوه ای تیمش را به میدان خواهد فرستاد. هوادار 
واقعی از سر دلسوزی و به صورت منطقی انتقاد می کند، اما عده ای 
در فضای مجازی برای به چالش کشیدن تیم و به هم ریختن جو 
این کار را به صورت افراطی انجام می دهند. هواداران هم احساسی 
هستند و شاید برخی از آنها به پیروی از این افراد انتقادات 
شدیدی انجام دهند. توصیه من به دوستداران استقلال این است 
که به این حواشی توجه نکنند زیرا وضعیت آنقدر هم بد نیست. 
وریا بازیکن بسیار خوب و باکیفیتی است که علاوه بر انجام وظیفه 
خودش در تیم، می تواند به سرمربی و کادرفنی در روحیه دادن و 
جمع کردن تیم کمک بزرگی کند. در این فصل در حق او اجحاف 
شد و باید در رابطه با این مساله تجدیدنظر شود. او به  یکی از 
مسائل فنی، شخصیتی بسیار بزرگ و مفید برای تیم دارد و دلیل 

اینکه چرا او را نمی خواهند را نمی دانم. 

فوتبــــالداخلی
 تسنیم: باشگاه پرسپولیس درصدد بازگرداندن احمد 
نوراللهی است اما برای تحقق این موضوع کار آسانی ندارد. 
بعداز ایجاد تغییر در کادرفنی شباب الاهلی، رسانه های اماراتی 
از احتمال قطع همکاری با برخی از بازیکنان خارجی این تیم 
خبر دادند. همین موضوع کادرفنی و مدیران پرسپولیس را 
امیدوار کرد تا احمد نوراللهی را دوباره به این تیم برگردانند 
ولی پرسپولیس برای رسیدن به این هدف با شرایط پیچیده ای 
روبه رو است. نوراللهی فصل بعد هم با شباب الاهلی قرارداد دارد 
و تا به امروز مدیران این باشگاه موضوعی را در مورد قرارگرفتن 
در لیست مازاد، به بازیکن ایرانی شان انتقال نداده اند. این 
احتمال وجود دارد که شباب یک یا دو بازیکن خودش را 
به صورت قرضی به دیگر تیم های اماراتی بدهد ولی آنها در حال 
حاضر هیچ برنامه ای برای کنارگذاشتن احمد ندارند. این ماجرا 
می تواند باشگاه پرسپولیس را برای بازگرداندن این بازیکن 
ناامید کند، هر چند یحیی گل محمدی از مدیران پرسپولیس 
خواسته ظرف یکی دو روز آینده پاسخ نهایی را در مورد جذب 

این بازیکن بدهند. 

بیــنالمــلل

* فوق ستاره پرتغالی منچستریونایتد ممکن است در اقدامی 
غیرمنتظره به رقیب دیرینه رئال مادرید یعنی بارسلونا ملحق 
شود. »کریس. رونالدو« که شایعه جدایی اش از منچستریونایتد 
بر سر زبان ها افتاده و گفته می شود قصد دارد با تیمی دیگر 
در لیگ قهرمانان اروپا بازی کند، به دلیل مسائل خانوادگی 
حاضر  منچستریونایتد  پیش فصل  تمرینات  در  تاکنون 
نشده است. رونالدوی ۳۷ ساله که به اطلاع مدیران یونایتد 
رسانده که به دلیل مسائل خانوادگی نمی تواند در موعد از 
پیش  تعیین شده در تمرینات این تیم حاضر شود، مورد توجه 
باشگاه هایی همچون چلسی، ناپولی، رُم و بایرن مونیخ قرار 
دارد. رونالدو حاضر به کاهش دستمزدش به منظور بازی برای 
تیمی که در فصل پیش رو در لیگ قهرمانان خواهد بود، است. 
رونالدو دوست دارد در مقطع پایانی دوران حرفه  ای اش شانس 
خود را برای کسب مجدد قهرمانی در لیگ قهرمانان و یا حداقل 
جام مهم دیگری امتحان کند. چلسی و بایرن و تا حدودی 
پاری سن ژرمن گزینه های مورد ترجیح برنده پنج توپ طلا 
هستند. ژرژ مندز مدیربرنامه های رونالدو با خوان لاپورتا 
رئیس باشگاه بارسلونا دیداری داشته و درباره احتمال انتقال 
فوق ستاره پیشین رئال مادرید به جمع آبی واناری ها بحث و 
گفت وگو کرده اند. جرارد رومرو خبرنگار سرشناس اسپانیایی 
اما مدعی شد که ملاقات مندز و لاپورتا بر سر انتقال احتمالی 
روبن نوس )هافبک ولورهمپتون( و ژول کونده )مدافع سویا( 
  ESPN .به جمع کاتالان ها بوده، نه انتقال رونالدو به نیوکمپ
هم مدعی شده که ژرژ مندز به اطلاع مدیران چلسی رسانده که 
رونالدو از بازی برای این تیم استقبال می کند اما مدیران چلسی 
هنوز تصمیم نگرفته اند که آیا پیشنهاد رسمی به برنده پنج توپ 
طلا بدهند یا خیر. در صورتی که کریس از منچستریونایتد جدا 
شود، مدیران این باشگاه انگلیسی شانس خود را برای به خدمت 
گرفتن روبرت لواندوفسکی امتحان خواهند کرد، مهاجمی که 

بحث پیوستنش به بارسلونا مطرح است. 
 

                 نقش   
کریم باقری که در سال های اخیر عضو جدانشدنی 
پرسپولیس بوده و حتی برای ادامه همکاری با این 
باشگاه قید ادامه حضور در تیم ملی را هم زده نقش 
ویژه ای در کنترل نیمکت و حواشی پیدا خواهد کرد.  

           سزای خیانت!  
یکی از هواداران تاتنهام پس از قطعی شدن انتقال 
کریستین اریکسن به منچستریونایتد، ویدئویی از خود 
در حال سوزاندن لباس قدیمی اسپرز با نام کریستین 

اریکسن، در شبکه های اجتماعی منتشر کرد.

                           تمدید 
جلال الدین علی محمدی بازیکن تیم فوتبال سپاهان با 
درخواست سرمربی تیم ژوزه.مورایس پس از انجام مذاکره 
با مدیرعامل و اعضای هیات مدیره این باشگاه قرارداد 

خود را یک فصل دیگر با طلایی پوشان تمدید کرد.
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